

Bestyrelsesmøde

Dato: Onsdag d. 24. august 2022

Tid: Kl. 19.00 - 21.00

Sted: Hos Dorte, Limfjordsvej 57

Deltagere: Dorte, Anne-Lise, Jytte, Martin, Monica og Sanne.

Afbud: Vibeke

Dagsorden		Referat
1	Siden sidst – stort og småt	<p>Jytte har opsat net på badebroen. (Det første blev taget – nu håber vi nr. 2 får lov at hænge) – inspiration fra Ebeltoft. Der har de også hus til omklædning og sauna bygget på en ponton, der flyder på vandet. Hvis vi er interesseret, tror Jytte godt, at vi kan kontakte dem.</p> <p>Monica trækker sig som kasserer – men vil gerne blive i bestyrelsen – og vil gerne stille sig til rådighed for andre små opgaver. Monica er overbebyrdet med opgaver i forhold til kassereropgaven og må sige den fra.</p> <p>Sanne nævner automatisering af registrering af betalende medlemmer via FB.</p> <p>Dorte har tænkt på, om vi evt. kan bygge et stakit til omklædning (med inspiration fra Kalø Vig vinterbadeklub) – og evt. leje en sauna til event.</p>
2	Status på vingebroprojekt - Hvad gør vi nu i projektet?	<p>Efter drøftelse med gruppen fra vingebroprojektet står det fast, at ”Aalborg kommune er forpligtet til at skaffe faciliteter til godkendte foreninger.”</p> <p>Arkitekttegninger i 3D er sendt til de 2 politikere, som har virket interesseret i Sælen.</p> <p>Brobisserne og Sælen sender sammen et brev til Jan Nymark Thaysen i september. (Brobisserne sender udkast til Dorte snart.)</p> <p>Ansøgning til/ fra friluftsrådet: Friluftsrådet forlænger bevillingen til året ud. Støtten de har bevilliget er øremærket til omklædning</p>

		<p>til en vinterbadeklub. Sælen kan derfor ansøge om penge til en sauna hos friluftsrådet her i sept, idet det er forskellige områder. Anne-Lise og Dorte laver en ansøgning på baggrund af materiale fra David og med hjælp fra Jan Ole.</p> <p>Vi følger op på næste møde. Vi satser på, at møllevingeprojektet gennemføres.</p>
3	<p>Plan for aktiviteter /events i efteråret</p> <p>Sidste møde skrev vi: Kommende events</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Velkommen til sæson 22/23. ● Fuldmånebadning, i sep., okt., nov. og dec. ● Jule- og nytårsarrangement 	<p>Ny ide: Transportabel saunaevent en lørdag/søndag i oktober som velkommen til sæson 22/23. Anne-Lise og Jytte arbejder videre og melder dato ud snart.</p> <p>Andre events tager vi op på næste møde.</p>
4	Medlemsstatus	<p>Monica tæller – vi er flere end 150 lige nu. Monica vil sende det endelige resultat.</p>
5	Web og hjemmeside – samt logo	<p>Hvordan kan vi profilere os med logo brugt i stof bl.a. til brug ved event i oktober – rabatfordele og indkøb.</p> <p>Anne-Lise sender navn på en fra Søstjerneerne til Sanne, som finder ud af, hvad det er, og hvad der evt. kan give mening for vores klub. Vi følger op på næste møde.</p>
6	<p>Regnskab og budget</p> <p>- Herunder kassererposten</p>	<p>Box regnskab er det vi har lige nu – og flere medlemmer betaler også støtte. Beholdning lige nu er på 17.000. Monica laver en status incl. balance.</p> <p>Måske kan vi kontakte Mikkel Kidmose fra kommunen i forhold til vores situation med manglende kasserer. Dorte kontakter Mikkel. Sanne og Dorte forsøger at mødes med Mikkel snart (gerne en fredag).</p> <p>Måske skal vi have en ny organisering og nyt system.</p> <p>Martin vil gerne forsøge at træde ind i stedet for Monica.</p>
7	Udgifter i forbindelse med bestyrelsesmøder.	<p>100 kr. pr møde til vedkommende der holder mødet. De betales på mødet.</p>
8	Evt.	<p>DGI møde 29. august om evt. at sætte en mobilsauna på Stigsborg Brygge området. Dorte tager til mødet.</p>
	Næste møde:	<p>Den 28. september kl 19 hos Sanne og Martin</p>

	Punkter til næste møder:	Kasserersituationen Sæsonstartsevent Kommende events Broprojektet – møllevingebrø Logo - profilering Møde med Mikkel: Punkt 1: Kassererudskiftning og muligheder vedr. kasserer Punkt 2: Viden vedr. finansiering til faciliteter for sælen som godkendt forening.
--	--------------------------	---